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Zápisnica č. 02/2025 

 

 

z mimoriadneho zasadnutia komisie pre výstavbu, územné plánovanie a dopravu, konaného dňa 

05.02.2025 o 16:30 hod. v miestnosti EUROPE DIRECT Senica, na II. nadzemnom podlaží 

budovy Mestského úradu v Senici. 

 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny, prítomných 8 členov komisie, 1 neprítomný 

 Prizvaní: Ing. Mgr. Martin Džačovský, primátor mesta - neprítomný 

  Mgr. Filip Lackovič, zástupca primátora - neprítomný 

  Ing. Miloš Čobrda, starosta obce Hlboké – prítomný 

  Ing. Roman Sova– prítomný 

  Ing. arch. Ladislav Michalka – prítomný 

 

  Ing. Ferdinand Bartal, vedúci OVaD 

 tajomník komisie: Ing. arch. Erika Kočíšková 

 

   

Program: 

1. Otvorenie 

2. Žiadosť o stanovisko Mesta Senica k projektovej dokumentácií pre územné rozhodnutie 

„Hlboké, splašková kanalizácia“                                

3. Rôzne 

 

1. Otvorenie 

 

 Rokovanie komisie otvoril predseda komisie p. Ing. arch. Martin Čonka. Predseda 

komisie konštatoval, že komisia je uznášaniaschopná, nakoľko je prítomných 8 z 9-tich členov 

komisie. Predseda komisie predložil program na schválenie. Členovia komisie s predloženým 

programom hlasovaním súhlasili. 

 

2.  Žiadosti 

  

2.1.1. Žiadosť o stanovisko Mesta Senica k projektovej dokumentácií pre územné rozhodnutie 

„Hlboké, splašková kanalizácia“. Záujmové územie sa nachádza v prevažnej miere v intraviláne 

obce Hlboké. Výtlačné potrubie z obce Hlboké smerom do mesta Senica prechádza z intravilánu 

obce Hlboké cez extravilán obce Hlboké, extravilán mesta Senica a končí v intraviláne mesta 

Senica v križovatke ulíc SNP a Čerešňová. Nakoľko sa v dostupnej vzdialenosti od obce Hlboké 

nenachádza recipient, ktorý by bol kvalitatívne a kvantitatívne vhodný pre zaústenie 

vyčistených vôd z čistiarne odpadových vôd, navrhujú splaškové odpadové vody z navrhovanej 

kanalizácie prečerpávať do kanalizačného systému mesta Senica. Čistenie splaškových 

odpadových vôd z obce Hlboké bude prebiehať na čistiarni odpadových vôd Senica. 
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• Komisia po prerokovaní a posúdení predloženej žiadosti odporúča zaujať kladné 

stanovisko Mesta Senica s podmienkami komisie: 

1) zmení sa bod napojenia a to z ulice SNP, kde je požiadavka, aby celá nová stoka „H„ 

bola preprojektovaná a riešená výtlakom so šachtou pre budúce napojenie 

v Kaplinskom poli vrátane časti pod kruhovým objazdom 

2) kanalizácia bude vybudovaná na náklady obce Hlboké až po Kaplinské pole 

3) napojenie splaškovej kanalizácie bude možné až po rekonštrukcii ČOV Senica 

4) členovia komisie žiadajú, aby sa v projekte počítalo s možnou rezervou a to z dôvodu 

napojenia Košútovca a rozvojovej časti Pole od Kunova 

5) komisia odporúča, aby mesto Senica s obcou Hlboké uzavrelo Zmluvu o budúcej 

zmluve, resp. po dohode iným právnym dokumentom 

 

Výsledok hlasovania: 8 členov komisie odporúča po zapracovaní pripomienok zaujať 

kladné stanovisko Mesta Senica k projektovej dokumentácií pre územné rozhodnutie 

„Hlboké, splašková kanalizácia“. 

 

3. Rôzne 

 

3.1. Návrh  VZN č.86/2025 o územných podmienkach pre chov a držanie zvierat na území 

mesta Senica  

• 6 členov komisie berie na vedomie, ale upozorňujú na problém s dodržiavaním 

podmienky v Článku 4, bod 1c (Miesto určené na dočasný alebo trvalý chov a držanie 

malých hospodárskych zvierat musí byť vzdialené: c) od hranice susedného pozemku 

minimálne 1 m), 2 členovia komisie sa zdržali hlasovania. 

  

 

 

  

 

 

 

                                                                                                         Ing. arch. Martin Čonka 

                                                                                                              predseda komisie 

 

 

 

Zapísala:  Ing. arch. Erika Kočíšková 

 


